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Dnia 10 września 2012r. odbyła się III sesja Młodzieżowej Rady Gminy Piaseczno. Równo o 
godz. 16.00 Przewodniczący Michał Iwan powitał wszystkich zgromadzonych radnych. Po zatwierdzeniu 
kworum (12 osób obecnych 6 nieobecnych) przewodniczący otworzył IV sesję Młodzieżowej Rady Gminy 
Piaseczno.

Kolejnym punktem było przyjęcie protokołu z III sesji. Sekretarz Paweł Bernatowicz odczytał 
protokół, a następnie złożył go w ręce przewodniczącego.

Następnie przewodniczący poszczególnych komisji problemowych mieli przedstawić sprawozdania 
z pracy swoich komisji. Zrobił to jednak tylko przewodniczący komisji promocji, komisji sportu oraz 
przewodniczący komisji do spraw pikniku charytatywnego. W ostatnim sprawozdaniu celem wstępu 
Michał Iwan, krótko opowiedział o zorganizowaniu akcji, bez pomocy swojej komisji. Mówił o swoim 
rozczarowaniu, postawą radnych, którzy mimo zaufania swoich szkolnych wyborców nie dopilnowali 
swoich obowiązków. Żaden z radnych nie włączył się w pomoc przy organizacji tej akcji. Przewodniczący 
nie był zadowolony z takiego podejścia do obowiązków komisji i całej rady.

Potem rozmawiano na temat akcji charytatywnej "Dla Patrycji". którą miała organizować rada. 
Jednak komisja do spraw akcji jak i pozostali radni nie należący do komisji, nie pomogli 
przewodniczącemu Michałowi Iwanowi w organizacji akcji.  Jedyną działalnością Młodzieżowej Rady 
Gminy Piaseczno podczas tej akcji była petycja do burmistrza gminy Góra Kalwaria, prosząca o poprawę 
infrastruktury drogowej w miejscu wypadku Patrycji. Pod petycją podpisało się 1005 osób. Młodzi radni 
zadecydowali o przedłużeniu zbierania podpisów w szkołach do następnej sesji.

Kolejny punkt obejmował debatę na temat wyborów uzupełniających do MRG. Radni jako, że na 
razie mają małą wiedzę odnośnie przeprowadzania wyborów wyznaczyli Maksymiliana Barcika, aby 
dowiedział się jak należy takie wybory przeprowadzić.

Następnie rozmawiano o Dominice Baranowskiej, która została wybrana na radną, ale nie pojawiła 
się na ani jednej sesji. A zgodnie z uchwałą 6/II/2012 po 3 nieobecnościach radni zastanowią się nad 
odwołaniem radnej, radnego. Postanowiono, że poczekają na jej pisemne odwołanie, ma zająć się tym 
Mateusz Lenard.
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W związku z tym, że na sesji podczas, której stworzono komisje problemowe nie był obecny radny 

Maksymilian Barcik chciał dołączyć do którejś z komisji. Stwierdził, że najbardziej bliska jest mu praca w 
komisji promocji. A zatem przystąpiono do głosowania czy radny może dołączyć do tej komisji.
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Radny dołączył do komisji promocji.

Potem przewodniczący przypomniał o współpracy z fundacjami. Zachęcił do nawiązania kontaktu z 
fundacjami z którymi MRG ma podpisaną wole współpracy, a nie zbierać kolejne.  Do następnej sesji 
przewodniczący komisji mają nawiązać kontakt oraz porozmawiać na temat pomocy.

Termin kolejnej sesji wyznaczono na 16 października 2012r na godzinę 16:00. Gdy nie było więcej 
wniosków przewodniczący Michał Iwan zamknął IV sesję Młodzieżowej Rady Gminy Piaseczno.

 
Protokołował:

Sekretarz Młodzieżowej Rady Gminy Piaseczno,

Paweł Bernatowicz

 

 

 

 


